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Les crítiques d'aquesta famosa
actriu contra el paper d'Aitana en el
món de la interpretació

Cada cop hi ha més artistes, escriptors o actors, que es queixen que les productores o les
editorials escullen prioritzar la popularitat o la fama per davant del talent. 

Un dels casos més sonats darrerament ha estat el del paper d'Aitana a la pel·lícula de Netflix,
?Pared con pared', una acció que va ser molt criticada pel contingut del film i també per la
interpretació de la cantant catalana.

Ara, ha estat l'actriu Dafne Fernández, qui ha carregat durament contra aquest fenomen
assenyalant que s'ha convertit en una mala pràctica i que no afavoreix la indústria. "Que
t'escullin depèn de moltes coses?és una loteria. A més, ara amb el ?boom' de les influencers,
s'ha de tenir molts seguidors", afirma l'actriu, lamentant que no es prioritzi el talent dels actors i
actrius per davant dels seguidors a les xarxes socials. També ha deixat clar que "si poses dos
actors flipants com Candela Peña i Tristán Ulloa, ho petes. No es parla de la sèrie, es parla de
la feina d'aquests dos actors. Espero que se n'adonin", diu l'actriu.

L'actriu s'ha referit directament al cas de la cantant Aitana: "Conec molts companys de professió
que els pregunten quants seguidors tenen. L'Aitana en té molts, i com ha anat la seva
pel·lícula amb Netflix? Doncs no ho sé?". Finalment, assenyalava que un problema fonamental
és que les persones no són conscients de la feina que comporta ser realment actriu: "Interpretar
és molt difícil. Hi ha molta gent que fa això i que es guanya la vida aprenent-se frases i prou, però
no és això".

Una pena para su información que la película además de ser un remake fue la número 1 más
vista en España y tercera a nivel global con más 7M de visualizaciones globales en 3 días en su
momento y la otra no??? pic.twitter.com/7dSvm2ryYA

? C ?? (@holdbyait) June 20, 2024
 La mateixa Aitana va parlar del seu paper a la pel·lícula un cop es va estrenar. Tot i que es tracta
d'un dels projectes més esperats pels fans de l'Aitana, sembla que l'artista no se sent del tot
còmode amb l'estrena. Segons ha explicat al pòdcast La Pija y la Quinqui, la pel·lícula es va rodar
fa dos anys i no se sent representada amb l'Aitana d'aquella època.
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